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RESUMÉ :  
 
 
 
- Under det gångna året har gruppen träffats två gånger för att planera och samordna verksamheten.  
 
- Vassgruppen med 20-talet frivilliga runt sjöarna har under säsongen juni – september klippt c:a  
400 timmar med ”Näcken”. En imponerande insats som motsvarar 10 arbetsveckor! 
 
- Båten har under tvåveckorspass alternerat mellan Vansjön och Nordsjön, schemat  har i stort fungerat 
bra. Vi jobbar aktivt på att förbättra logistiken med ambitionen att båten inte får ligga stilla med 
undantag för ”storm och drivis”.  
 
- Några  nya namn på frivilliga som vill klippa har tillkommit vilket är glädjande. Vi behöver dock fler 
som hjälper till framför allt i Vansjöns södra delar och efter Bylandet.    
 
- Den förenklade körjournalen fungerar bra.Det verkar som om de flesta kommer ihåg att fylla i  logg- 
boken när man klipper.Serviceprogrammet  måste också följas för att försäkringen ska gälla. 
 
- Vattenståndet har  under senare delen av sommaren varit högt  pga det myckna regnandet. Det har   
bl a inneburit att vi kunnat trycka in  mycket klippt grönmassa och vass in i  ”lagunerna”som finns 
efter sjölanden .Det  betyder också att mängden massa som flyter omkring fritt  minskar avsevärt, även 
om detta fortfarande är ett problem eftersom vi inte styr över väder och vindar. Diskussion om att 
lägga ut någon form av länsar i  bl a Trångsundet och vid vissa privata bryggor har varit på tapeten. Vi 
får fundera vidare på detta under nästa säsong …  
 
”Näcken” 
 
- Utombordaren har fungerar utan större problem. Motorn har servats enligt schemat. 
 - Inga större mekaniska fel eller skador har rapporterats. 
- Linorna  ha bytts ut . 
- Fjäderpaketet till huvudbommen har justerats. 
 
- Leif Fagerström har inte anlitats under 2005. Vassgruppen bedömde efter rekommendation från Leif 
själv att hans insatser får vänta eftersom  kostnaden i relation till resultatet inte  kan motiveras. 
Volymen av den klippta grönmassa som används för att för att bygga på vassbältet vid utloppet i södra 
Vansjön  blir nämligen i det närmaste obefintlig när massan torkat/förmultnat.  
 
- Diskussionen om att köpa ytterligare en båt har lagts på is. Vi satsar istället på att se till att båten 
finns ute på sjön så mycket som möjligt. Vi vet nämligen idag att  tätare klippningar ger både mindre     
volym och klenare tillväxt av själva näckrosbladen.   
 
- Vassgruppen har numera ett eget utrymme på föreningens hemsida www.vnval.se. Under nästa 
säsong  ska det bli det fler bilder och mer text som beskriver människorna  bakom verksamheten.   
 
 
Tack alla för årets insatser .  Vi kommer igen med nya krafter 2006! 
 
 
LOL 
 
 
 
 
 

http://www.vnval.se/
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